
Protokoll

Styrelsemöte Landsbygdsalliansen

Tid: onsdag 12 augusti 17,30-19,30

Plats: Humlastugan

Närvarande:   Bengt Grindelid-Blidsberg,  Gösta Knutsson- Kölingared,  Tomas Jacov- Kölingared, 
Steen-Åke Larsson- Nitta, Gunilla Ideström-Knätte, , Margareta Persson- Trädet, Irwing Johansson- 
Boarp, Månika Sager- Tvärred, Roland Karlsson KS, Wiktor Öberg KS, Mikael Levander, Charlotte H 
Svensson-NUAB.

Anna Linnarsson Persson  och Elsa Arnesson Humla

1. Mötets öppnande
ordförande Tomas Jacov hälsade välkommen och öppnade mötet. Anna berättade 
lite om Humla och byalagets verksamhet.
2013 bildades Humla byalag och fick köpa gamla missionshuset som Bystuga. Har 
bycafe en gång i månaden. Fågelskådning, pubkvällar, ljusstöpning, grötfest, 
brödauktion.
Hur lockar man den yngre generationen?
Här finns ca 18 barn mellan 17 och 1 år.
Alla hus är bebodda och har inte funnits några tomma hus på länge.
Fiber är nu inkopplat via Falköping. Trädet, Humla och Fivlered

2. Val av protokolljusterare
Till protokolljusterare valdes Steen-Åke Larsson

3. Godkännande av dagordning
dagordningen godkändes 

4. Ekonomi

Bengt presenterade föreningens ekonomi,  18876kr på kontot.



5. Kostnadskrävande projekt

Ansökan från Grönahögs samhällsförening och Grönahögs IK som inkom till förra 
mötet men där kompletteringar krävdes har efter dessa kompletteringar inkommit 
och mailkonversation mellan Charlotte och styrelsen beviljats. 

Ny projektansökan har inkommit från Hökerum väg och samhällsförening, de ansöker
om 25000kr för att ta fram en illustration och kartbild för att visa hur de vill att 
samhället Hökerum skall utvecklas i framtiden. 
Styrelsen ger ett bifall till ansökan.

Lotta bokar en dag för slutredovisning av de inskickade projekten. Hökerum och 
Tvärred

6. Information från arbetsgrupp prioritering av vägnät
Är just nu i beredande utskottet och kommer att tas upp i kommunstyrelsen för 
beslut 5 sept. när handlingarna är offentliga skickar Roland över dem till Lotta som 
vidarebefordrar information till utvecklingsgrupperna.

7. Lundby vägsamfällighet
Lotta har blivit kontaktad av Stig Fagersson i Lundby angående att Trafikverket dragit 
in vägbidrag för väg 24320,1 pga av att de anser att vägen har för dålig status. Lotta 
ställde frågan om något annat område har råkat ut för samma sak men ingen har 
uppfattningen om detta problem. Flera anser att det varit lätt att få sina bidrag så 
länge de underhållit vägarna enligt plan. Lotta återkopplar till Stig Fagersson.

8. Information från kommunstyrelse 

Roland: 2022 skall alla ha blivit erbjudna fiber, UEAB upplever att fler och fler säger 
nej vilket innebär att då satsas det ej på dessa orter. Krävs minst 70% av ortens 
boende för att statliga stödet skall betalas ut. 

Gällstadgården är ute på samråd fram till 30 september och har man synpunkter så 
måste de in skriftligt före 30 september.

9. Planering medlemsmöte 23 okt



Församlingsgården i Ulricehamn, utbildning i styrelsearbete för föreningens 
medlemmar. Fika Bengt fixar bröd, och Lotta undersöker möjligheterna till kaffe i 
församlingsgården. Bokar lokal och kontaktar Anders Wigren på Vuxenskolan.
Kl 18

10. Extra möte i höst?

Beroende på hur läget ser ut med ansökningar för kostnadskrävande projekt så kan 
extra möte läggas in i november.

11 december julmöte NUAB kl 17 

11. Övriga frågor
Mattias Gotting har fått sin tjänst placerad i Stockholm och kan inte delta under 
höstens möten. Men då Månika är ersättare för området Åsunden så finns det full 
styrka i styrelsen så inga förändringar krävs nu.
Turistbyrån uppmanar alla föreningar att lägga upp sina evenemang i 
evenemangskalendern. www.vastsverige.com/ulricehamn

12. Mötets avslutande

Ordförande tackar och avslutar mötet och ber Irwing starta ostprovningen som han 
förberett, en mycket trevlig presentation och väldigt god ost!

________________________ _________________________
Ordförande Tomas Jacov    Sekreterare Charlotte H Svensson

________________________
 Justerare Steen-Åke Larsson


